
Digitalt styrelsemöte BANKs 2023-03-08 
Närvarande: MH, SK, RA, PB, HL, WE 

 

1. Mötets öppnande. Ordförande MH hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. Den 

nya styrelsen informerades om hur justering av mötesprotokoll har skett tidigare. Protokollet 

skickas ut för påseende till de närvarande på mötet och sedan har man en vecka på sig att 

komma med synpunkter på protokollet. Protokollen justeras sedan kollektivt på 

nästkommande möte. Styrelsen beslutade att så även skulle ske fortsättningsvis. 

 

2. Inkommande post: 

 Från avelsrådet - listor årets hundar 

 Från SKK/SBAK – möte med specialklubbar 

 Från ADB klubben- avel i små raser 

 Från SKK ang ny styrese 

 

 

3. Utgående post 

 Till SKK/SBAK- möte med specialklubbar 

 Till ADB klubben- avel i små raser 

 Manus till BB nr1 

 Tackkort till webmaster, ordförande på årsmöte. 

 

4. Ekonomi.  Vi har en obetald faktura till SBAK på 2750 kr som vi har fått uppskov med, vi har 

även en kreditfaktura från SKK på 3860 kr. Gällande bytet av bank så är årsmötesprotokoll 

samt konstituerade möte ute på signeringsrunda. När allt är signerat kommer frågan att tas 

vidare i nästa steg. Gällande egna utlägg så skall alla kvitton redovisas till kassören 

tillsammans med vad utläggen avser. Dessa kan skannas in och vid årets slut skickas 

originalen till kassören. Kassören behöver dock löpande uppgifter för att kunna föra 

kassabok. Inga utbetalningar kan ske utan verifikat till kassören.  

 

 

5. Avelsrådet. Avelsrådet har årligen gjort listor på årets hund utställning, viltspår och drevprov 

samt räknat ut vinnaren av trekampspriset. Även årsboken skrivs av avelsrådet. Vi behöver 

nu utveckla arbetet med hälsa och avel, vara proaktiva och driva rasens frågor framåt. Vi 

behöver därför utöka avelsrådet till en avelskommité med fler intresserade personer 

involverade. Styrelsen beslutade därför att BANK skall utöka verksamheten till en 

avelskommité. 

SK fick i uppdrag att tillfråga nuvarande avelsråd om de vill fortsätta att arbete i en 

kommande avelskommité.  

 

6. Hemsidan. Webmaster låter hälsa att hon gärna tar emot bilder till hemsida samt till FB för 

att kunna bygga upp en bildbank. Styrelsen ombeds även att komma med synpunkter och 

förslag gällande sidan. 

 



7. Bassetbladet. Manusstopp till BB nr 1 har varit. MH har skrivit manus samt att årets 

hundlistor är inskickade. Till BB nr 2 skall styrelsen skriva en kort presentation om sig själva, 

samt gärna bidra med bild. 

 

 

8. Aktiviteter 2023. Vår ambition är att ordna mindre aktiviteter. Vi undersöker intresset för en 

viltspårträff i samband med SBAKs utställning i Karlstad i maj. SK administrerar detta. BANK 

kommer även att ha en uppfödarträff i september och denna planeras att hållas tillsammans 

med aktiviteter i en ”jaktupptakt” i Jönköping. Datum spikas på nästa möte. Vi kommer att 

behöva en extern kunnig person som leder möte. Vi undersöker hur andra rasklubbar gjort 

inför vår planering. 

 

9. Övriga frågor. Inga övriga frågor togs upp på mötet. 

 

10. Nästa möte är den 11/4 kl 19.30 

 

11. Ordförande tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 


